
Referat bestyrelsesmøde d. 3/6 2019 

1. Referat godkendt. 
2. Beboerhenvendelser: Ingen.  
3. Nyt fra Lennart: 

a) Aktuelt ingen beboerklub, hvorfor der ikke sker udlån af beboerlokalerne. Er der nogen, som ønsker 
at være initiativtagere til at genoprettelse af en beboerklub? 

b) Nye parkeringspladser bliver dyrere pga. niveau forskel til sti/buskads som kræver afstivning for at 
sikre belægningen. 

c) Legeplads-rapport modtaget og viser, at vi blandt andet skal gøre noget med faldunderlag. Lennart 
indhenter tilbud på udskiftning af faldunderlag og prioritere nye gynger. 

d) Der gives besked til lejere der ikke har passede forhaver 
e) Fjernelse af cykler i boldbur afventer besked fra politiet omkring afhentning/bortskaffelse. Lennart 

rykker. 
f) Satellit-vogn repareres, da der umiddelbart ikke kan købes ny. Eventuel ny satellit-vogn afventer 

derfor affaldspolitik fra kommunen. 
4. Ejendomskontor/Brugsen: Intet nyt – afventer Landsbyggefonden. Eventuelt salg godkendt i 

organisationsbestyrelsen.  
5. Rør- Varme projekt: Afventer tidsplan for projektet. Første byggemøde afholdt. Byggeplads etableret, men er 

ikke påbegyndt arbejde i test-boliger. 
6. Markvandringen: Fremsendt referat og PPV plan godkendt. 
7. Husorden. Oplæg modtaget. Der læses korrektur og tages nye billeder.  
8. Torvedag. Godt fremmøde. Vi skal markedsføre mere til næste år. 
9. Eventuelt. 

a) Indkaldelse til afdelingsmøde den 17 september 2019 godkendt. 
b) FN´s klimamål. Behov for bedre information omkring el, vand og varme forbrug drøftet i 

organisationsbestyrelsen, således at dette bliver for alle FA09 afdelinger. 
c) Bestyrelsesmøde juli aflyses. 

 


